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Via Tenente Zanon 49/c 
36028 Rossano Veneto

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Where glass meets time

Digital printing with ceramic inks allows, in addition to usual advantages of flexibility not achievable with screen printing, to obtain a product that
maintains its characteristics of colors liveliness and resistance to abrasion forever. Ceramic inks are insensitive to temperature and UV rays,
characteristics not available with other types of organic or UV inks. 

Digital printing machines from 1,50 x 3 m to 3,30 x 6 m

In addition, Sunprint can use metallic inks, for example luster, copper, silver, gold, platinum etc. hardly applicable with other techniques with effects of
great visual impact at low costs. You can also use mat inks to give tactile effects on the glass, for example the wood veins or non-slip inks for floors,
steps etc. The Sunprint is easy-to-use, innovative , deriving from years of experience in glass decoration, no problems deriving from ceramic inks
management and their application on glass. It is also equipped with powerful infrared lamps that allow the to dry inks before the tempering oven
without having to use another drying oven.

Company Profile of tamat s.r.l.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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